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Havnekontoret bemandes i højsæsonen, med fast åbningstid, efter behov.  

Detaljer herom fastlægges af bestyrelsen.  

Der gives mulighed for at gæster kan betale kontant, når det er strengt nødvendigt.  

 

 

Begrundelser:  

Vore gæster vil føle sig mere velkomne, når de kan møde et menneske at tale med, så de ikke skal nøjes 

med ”en kold maskine”. Vi er en sejlklub – ikke en marina, altså har vi havnefogeder! 

Hadsund Sejlklub har et godt rygte i såvel sejler- som i autocamper-kredse; dette plejes bedst ved at have 

personlig betjening – som er et punkt der ofte nævnes når vi snakker med andre sejlere.  

Det at Sejlklubben har ”rigtige” havnefogeder – af kød og blod – er en kvalitet, som værdsættes både af 

vore gæster, men også internt i klubben. Jeg tror at man også fremover kan rekruttere havnefogeder blandt 

den ældre del af klubbens medlemmer. 

Der er sket store forandringer i klubben de sidste par år, de fleste til det bedre. Dog synes jeg at ”diktatet” 

angående havnekontoret i bestyrelsesmøde-referatet fra 22/12 er for vidtgående, og bør rulles tilbage.  

Angående en løsning for kontant betaling, så er cigarkassen altså opfundet!  

 

 Venlig Hilsen 

 

  Poul Krogh 


